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Hовини анмінМ
Новорічне послання старшого 
пастора доктора Джерок Лі

За Своїм великим провидінням 
щодо  кінця  часу  Бог  заснував 
Центральну  Церкву  Манмін  у 
1982 році, і у 2016 році, коли у 
повній  мірі  розпочався  третій 
етап зростання, ця церква була 
схвалена  триєдиним  Богом  як 
церква, яку любить Отець, церква, 
яка веде всіх людей до спасіння, 
церква ,  сповнена  слави  Отця  і 
яку супроводжує безмежна сила. 
Давайте віддамо всю славу і подяку 
триєдиному Богові!
Крім  того ,  протягом  шести 

років, від Різдва 2010 року, Бог 
явив  Свою  бе змежну  любов 
і  силу  через  пастора ,  завдяки 
якому  багато  віруючих  змогли 
от римат и  бл а год ат ь ,  с и л у  і 
можливість позбутися зла і досягти 
праведності. Результат полягав 
у досягненні нормалізації духу і 
формуванні потоку повного духу. 
Члени церкви змогли також більше 
довіритися пасторові. Крім того, 
церква ще більше виросла і зараз 
нараховує близько 11 000 церков-
філій  і  товариських  церков  по 
всьому світу станом на теперішній 
рік. Алілуя! 

2017 рік – сьомий рік, відколи 
пастор почав наповнювати міру 
справедливості ,  і  Бог  дав  нам 
чотири  молитовних  проекти , 
сповнених великої надії. Тепер, 
коротко  говорячи  про  чотири 
молитовн і  про екти ,  давайте 
подумаємо про благословення, які 
Він готував для цієї церкви. 

По-перше ,  сила  відновлення 
змінює і відновлює те, що вже було 
створено. 
У Псалмі 61:12 написано: «Один 

раз Бог сказав, а двічі я чув, що 
сила у Бога!» Наприкінці 2000 
року, коли розпочався другий етап 
зростання ,  Бог  оточив  нас  тим 
самим першоджерельним світлом 
створення ,  про  який  написано 

у Книзі Буття 1. У наступні 16 
років я навчився використовувати 
силу  відновлення  на  власний 
розсуд, пройшов духовні навчання 
і  виконав  необхідну  правду.  У 
2017 році, коли минуло 17 років, я 
чекаю на бездоганне завершення 
сили відновлення, яке призведе до 
неймовірно дивовижних справ. 
Коли сила відновлення цілком 

з а в е р ш и т ь с я ,  м и  з м ож е м о 
відвертати аномальні кліматичні 
події і зміни, надзвичайні погодні 
явища  і  природні  катастрофи , 
спричинені порушенням закону 
природи людьми і забрудненням. 
Т а к і  к а т а с т р о ф и  м о ж у т ь 
зменшитися внаслідок управління 
температурою .  Сила  може  не 
лише відновлювати мертві нервові 
з’єднання і вироджені тканини, 
але може відновити навіть серця 
людей, зіпсовані гріхом і забруднені 
злом, і змінить їх на серця духу і 
праведності. Ця сила відновлення – 
це «таємна зброя» Бога, яка зробить 
можливим врятувати безліч життів 
в ці останні часи і привести багато 
душ у Новий Єрусалим. 

По -друге ,  ми  п ідготуємо ся 
до того, щоб корейські церкви і 
закордонні кампанії привели всі 
народи до спасіння. 
У 1 Посланні до Тимофія 2:4 

написано: «[Бог] хоче, щоб усі люди 
спаслися, і прийшли до пізнання 
правди». Оскільки світ швидко 
забруднився гріхами і злом, навіть 
багато віруючих і християнські 
громади стали розбещеними, так 
що їх також варто критикувати. 
Це  сталою  причиною  того ,  що 
невіруючі уникають церкву. Навіть 
віруючі люди покинули Бога, тому 
що сила антихриста посилилася в 
усьому світі. Щоб цьому запобігти, 
пастори докладали багато зусиль, 
але все було марно. Вони не змогли 
зрозуміти любов Бога і визначити, 

що саме робити для людей. 
Готуючись до останнього часу, 

Бо г  бл а го с ло вив  цю  церкву 
могутніми справами, які жоден 
не зможе заперечити, духовним 
словом, яке змінює навіть серце 
людей ,  духовними  во ї н ами , 
які  разом  виконують  могутнє 
служіння, фінансовою підтримкою 
служіння, а також членами церкви, 
які  моляться  єдиним  серцем  і 
коряться. Оскільки призначений 
час  наближається ,  змінюючи 
ситуац ію  у  св і т і ,  ми  б ільше 
п ідготуємо ся ,  щоб  очистити 
християнську громаду і весь світ 
вихором Святого Духу. 

П о - т р е т є ,  м и  п о б уд у є м о 
«Прекрасний  Храм» зі  щирим 
серцем  і  бездоганною  вірою , 
об’єднавшись в Господі. 
У Псалмі 36:6 написано: «Він 

випровадить, немов світло, твою 
справедливість ,  а  правду  твою 
немов  південь». Бог  хоче ,  щоб 
віруючі  досягли  справжнього 
серця і бездоганної віри, запалили 
світло по всьому світу і принесли 
прекрасний аромат прославляння і 
поклоніння з глибини свого серця. 
Ханаанський  Храм  і  Великий 
Храм будуть побудовані завдяки 
віруючим, які досягли доброго 
і прекрасного серця. Коли вони 
єдині в Господі, найбільше люблять 
Бога і довіряють пастору, вони 
можуть досягти цього своєю вірою, 
яка догоджає Богові. Великий Храм 
буде  побудований  як  розкішна 
символічна  будова ,  яка  явить 
гідність і славу Бога всьому світові. 
Бог  надзвичайно  прославиться 
через цю будівлю. 

По-четверте ,  «Плід  пастора» 
народиться тоді, коли вони єдині з 
пастором у довірі і любові. 
У Псалмі 125:5-6 написано: «Хто 

сіє з слізьми, зо співом той жне: все 

ходить та плаче, хто носить торбину 
насіння на посів, та вернеться з 
співом, хто носить снопи свої!» 
Бог дає нам можливість зібрати 
те, що ми посіяли, і відплачує нам 
відповідно до наших справ. За 
результатами 34 років служіння 
М а н м і н  Б о г  с х в а л и т ь  н а с 
дорогоцінними і рясними плодами 
і дасть можливість зібрати добірні 
плоди. Добірні плоди – це Божі 
справжні діти, які досягли серця 
духу і абсолютного духу. 
Від заснування церкви у 1982 

році  Бог  через  пастора  вселив 
у  с е р ц я  в і руючих  н а д ію  н а 
Новий  Єрус а лим ,  найкр ащу 
небесну оселю. І з 2010 року Він 
зосереджувався  на  отриманні 
справжніх  дітей ,  дозволяючи 
литися потоку духу і абсолютного 
духу за ціною жертви пастора. Він 
також наголошував на «довірі» 
п а с т о ру  п р о т я гом  о с т а н н і х 
кількох років, щоб отримати «плід 
пастора», повністю об’єднаний 
у  довірі  і  любові ,  і  виконати 
провидіння кінця часу. Тому що 
вони можуть стати людьми духу і 
повного духу за допомогою сили 
відновлення пастора лише коли 
вони  довіряться  любові  Бога  і 
Господа, ставши свідками сліз і 
жертви пастора. 

 
Любі брати і сестри у Христі, 

всі члени Центральної Церкви і 
всі, хто належить 11 000 церквам-
філій і товариським церквам, всі 
пастори і лідери, в ім’я нашого 
Господа я молюся про те, щоб ви 
відігравали ключову роль не лише 
у спрямуванні численної кількості 
душ до спасіння за допомогою 
пастора і через силу відновлення, 
а також стали справжніми дітьми 
Бога і плодами пастора, яких Він 
чекає побачити, і станете гідними 
отримати хвалу, славу і честь у 
вічності на прекрасних небесах. 

«Уставай, світися, Єрусалиме, бо прийшло твоє світло, а слава Господня над тобою засяла! Бо темрява землю вкриває, а морок народи, 
та сяє Господь над тобою, і слава Його над тобою з’являється! І підуть народи за світлом твоїм, а царі за ясністю сяйва твого» 

(Книга Пророка Ісаї 60:1-3).
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 
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Ukrainian
Hовини анмінМ

«І створив ГОСПОДЬ Бог людину з пороху земного. І дихання життя вдихнув у ніздрі її, і стала людина живою душею» (Книга Буття 2:7).

Бог створив людину

У  першій  главі  Книги  Буття 
розповідається  про  те ,  як  Бог 
створював небо, землю і все, що 
на них, а також людей. У другій 
главі розповідається про те, як Бог 
створив еденський рай і привів 
першу людину туди. Тепер давайте 
розглянемо причину, для чого Бог 
створив людину. 

1 .  Людина ,  с т ворена  з а 
образом Бога
У Книзі Буття 2:7 написано: «І 

створив ГОСПОДЬ Бог людину 
з  пороху  земного .  І  дихання 
життя вдихнув у ніздрі її, і стала 
людина  живою  душею». Коли 
Бог створював все інше у всесвіті 
за Своїм Словом, Він особисто 
сформував і створив людину з 
пороху земного. Бог бездоганно 
створив людину, а потім людина 
стала душею живою після того, як 
Бог вдихнув дихання життя у ніздрі 
її. 
Дехто може сказати із сумнівом: 

«Як образ, створений з пороху 
з е м н о г о ,  може  р у х а т и с я ? » 
Але  подумайте  про  робот ів , 
комп’ютери, штучні внутрішні 
органи або штучну шкіру. Люди 
можуть  створювати  таке ,  тоді 
звичайно  Бог  може  створити 
людину. Оскільки у розумі людини 
встановлені обмеження, вона не 
може повірити у силу Бога. 
Створивши Адама і Єву, Бог-

Творець дав їм зерно життя, щоб 
вони могли народжувати нащадків. 

У чоловіка є сперматозоїди, а у 
жінки – яйцеклітини, які несуть у 
собі такі ознаки, як зовнішність, 
характер ,  розумові  здібності , 
звички та інше. Тож їхні діти схожі 
на батьків. А на кого схожий Адам, 
прабатько всього людства? 
Як  написано  у  Книзі  Буття 

1:27: «І Бог на Свій образ людину 
створив, на образ Божий її Він 
створив ,  як  чоловіка  та  жінку 
створив їх», Адам був створений за 
образом Бога. Окрім зовнішності, 
дух людини походить від Бога і 
схожий на Його дух. Адам був 
живою істотою. 
Дух Адама, як дух Бога, був 

наповнений лише добром, світлом 
та істиною. Після того, як Адам їв 
з дерева знання добра і зла, а отже 
зогрішив перед Богом, всі його 
нащадки просякли гріхом і злом, 
що зрештою призвело до того, що 
вони втратили образ Бога. 

2. Чому Бог створив і зростив 
людей
Щоб  з н а й т и  в і д п о в і д ь  н а 

запитання  «Чому  ми  тут?»  і 
зрозуміти відповідь на нього, ми 
повинні відповісти на запитання 
«Чому Бог створив нас, і чому і як 
Він зрощує людство?» В Біблії є 
багато притч щодо обробки землі 
і збору врожаю. В Євангелії від 
Матвія 13 Ісус порівняв серце 
людини з чотирма різними видами 
ґрунту. За допомогою притчі про 
«полову і пшеницю», записану 
в Євангелії від Матвія 3, а також 
«притчу про кукіль польовий», 
записану в Євангелії від Матвія 13, 
Біблія розповідає нам про Суд, який 
відбудеться у майбутньому. 
За допомогою таких притч, які 

ми знаходимо в Біблії, Бог говорить 
нам, що провидіння створення 
людства  і  керування  історією 
людства схоже на обробку землі і 
збір врожаю. Так само, як господар 
обробляє  землю ,  щоб  зібрати 
гарний врожай, Бог обробляє нас 
сьогодні. 
Бог бажає здобути справжніх 

дітей, з якими Він може поділитися 
Своєю любов’ю. За допомогою 
Його дивовижної сили, як грізний 
суддя, Бог-Творець має безперечний 
авторитет і абсолютну праведність 

з одного боку. З іншого боку Він 
також має людські властивості: 
любов, співчуття, милість та інші. 
Тому що Бог може радіти, сумувати 
або плакати так само, як інші люди, 
замість того, щоб бути самотнім, 
Він бажає мати тих, з ким би Він 
міг поділитися Своєю любов’ю. 
Він вже має незліченне небесне 

воїнство і ангелів біля Себе. Однак 
Бог бажав мати справжніх дітей, 
які б корилися Йому, являючи свою 
щиру любов і свободу волі. 
Припустимо, вдома у вас є робот, 

який виконає все, що ви накажете, 
а також є дитина, яка може інколи 
спричиняти проблеми, але дитина 
росте і зрештою вона буде вдячною 
за милість і любов своїх батьків, а 
також буде любити вас. Хто з них 
буде вважатися улюбленішим? 
Незалежно від того, наскільки 
слухняним може бути робот, його 
неможливо порівняти з дитиною, 
з  якою  ви  можете  поділитися 
своєю  любов’ю .  Так  само  Бог 
створив людей, тому що бажав 
мати дітей, які будуть слухатися 
Його і ділитимуться з Ним своїми 
почуттями за власною волею. 

3. Пшениця і полова
Незалежно від того, наскільки 

старанно  працював  господар , 
у  час  збору  врожаю  він  збере 
полову разом із пшеницею. Однак, 
оскільки полова неїстівна і вона 
псує пшеницю, коли зберігається 
з нею в одній коморі, її можна 
використовувати лише як добриво 
або палити. 
Так само, коли зрощення людства 

з а вершиться ,  Бог  в і дд і лить 
пшеницю від полови. В Євангелії 
від Матвія 3:12 написано: «У руці 
Своїй має Він віячку, і перечистить 
Свій тік: пшеницю Свою Він збере 
до засіків, а полову попалить ув 
огні невгасимім». Тут слова «огонь 
невгасимий» означають вогонь 
пекла. 
У час обрання Богом в останні 

дні віку, Він завершить зрощення 
людства і судитиме кожну людину, 
яка жила на цій землі. Під час Суду 
люди, подібні полові, потраплять у 
вогонь пекла. 

«Пшениця» тут означає людей, 
які прийняли Ісуса Христа і жили 

за Словом, люблячи Бога. Вони 
старанно позбулися гріха і зла 
і повернули собі Його образ. І 
навпаки, «полова» означає тих 
людей, які не вірили в Бога і не 
прийняли Ісуса Христа, як свого 
Спасителя. 
Ви  повинні  пам’ятати  одне : 

не  всі ,  хто  ходять  до  церкви , 
–  «пшениця» .  Якщо  вони  не 
дослухаються до Божого Слова і 
замість цього живуть відповідно 
до своїх земних бажань, в очах 
Бога вони – «полова». Тому Ісус 
в Євангелії від Матвія 7:21 сказав 
нам: «Не кожен, хто каже до Мене: 
Господи, Господи! увійде в Царство 
Небесне, але той, хто виконує волю 
Мого Отця, що на небі». 
Бог хоче, щоб всі люди знали 

Його серце, стали «пшеницею» і 
отримали спасіння (1 Послання 
Тимофію 2:4). Тому Він дав нам 
Свого Єдинородного Сина, щоб Він 
помер за нас. 
Незважаючи на все це, люди, 

які продовжують жити у гріху, 
н е  п р и йм аючи  І с у с а  с в о ї м 
Спасителем, не зможуть повернути 
собі свою істинну ціну, як люди, 
які  були  створені  за  образом 
Бога .  Вони  лише  як  полова . 
Полова не може бути зібрана на 
небеса. Якби людям, сповненим 
ненависті, заздрості, пожадливості, 
ворожнечі та інших форм зла, було 
б дозволено потрапити на небеса, 
вони б зіпсували їх. 
Що станеться з людьми, яким 

заборонений  вхід  на  небеса? 
Оскільки дух в кожній людині 
безсмертний, він не може згаснути. 
Вони будуть зібрані разом і будуть 
ув’язнені вічно у пеклі, і відповідно 
до  міри  їхніх  гріхів ,  кожен  з 
них отримає вічне покарання у 
невгасимому полум’ї пекла (для 
докладнішої інформації читайте 
книжку «Пекло» доктора Джерок 
Лі). 

Любі брати і сестри у Христі! 
В ім’я Господа нашого я молюся 
про те, щоб ви ставали віруючими, 
схожими  на  пшеницю ,  тобто 
Божими дітьми, схожими на Бога, 
які мають освячене серце і діляться 
з Ним своєю любов’ю і живуть 
вічно на небесах. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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Палкість, яка догоджає Богові
Здається, ви старанно намагалися бути вірними у своїй роботі, але який плід ви приносите? 

Ваш духовний рівень може бути нижче за очікуваний, а дехто з вас досі долає випробування. Тепер давайте перевіримо, чи була ваша палкість 
такою, якою Бог задоволений. Таким чином, давайте зробимо так, щоб зерна вашої віри, яку ви посіяли, дали плід бездоганних благословень. 

 

 

Дея к і  люди  н ар одж уют ь ся  д уже 
енергійними. Вони несуть відповідальність 
за свої обов’язки. Вони завзято беруть 
участь у діяльності церкви. Вони являють 
своє завзяття, тому що бажають, щоб їх 
визнавали інші люди. Але якщо вони не 
розуміють того, що роблять, вони можуть 
обдурювати себе, думаючи так: «Я виконую 
Божу справу, тому що люблю Бога». 
Люди ,  як і  палкі  у  своїй  любові  до 

Бога, шукатимуть серця і волі Бога, щоб 
визначити, чого насправді Бог хоче від 
них. Вони не обирають шляхи, які вони 

вважають  добрими ,  і  не  намагаються 
досягти бажаних цілей. Вони шукають 
цілей і порядку Божого і намагаються 
коритися відповідно до Його серця і волі. 
Ви  повинні  бути  відчайдушними  і 

щирими, щоб мати більшу міру віри, тому 
що ви любите Бога дуже сильно, і бажаєте 
стати справжньою дитиною Бога. Однак 
є люди, які думають: «Я був таким же 
старанним, як інші, тож чому про мене 
думають, що у мене менша віра?» Або так: 
«Відколи я обійняв цю посаду, я повинен 
мати певний рівень моєї міри віри, тож 
я не повинен зважати на це». Якщо у вас 
таке ставлення, це означає, що ви бажаєте 
виконати свою волю. 
Якщо ви бажаєте виконати свою волю, 

а не Бога , ви можете вивчати Слово і 

молитися старанно якийсь час, але скоро 
стомитеся і зменшите швидкість, якщо не 
отримаєте бажаного результату. Причиною 
вашої старанності у молитві є не віра і не 
любов до Бога.
Якщо ви виконуєте свої обов’язки, маючи 

справжню любов до Бога, ви матимете мир 
з усіма. Виконуючи церковні обов’язки, ви 
повинні перевіряти, чи робите ви це тому 
що бажаєте отримати похвалу від когось, 
або тому що ви дійсно любите Бога. 
Також ви будете не лише виконувати 

те, що видно всім, але також те, чого не 
видно, важкі справи, маючи при цьому 
вдячне серце. Навіть якщо інколи вас 
несправедливо обвинувачують у тому, що 
ви зробили, ви просто спокійно споглядаєте 
на Бога. 

Чи походить ваша палкість від 
вашої любові до Бога? 

 
Деякі люди здаються сповненими благодаті 

і палкими у своїй вірі, але скоро їх ніде не 
видно. Їхня пристрасть охолоджується, 
якщо щось не відповідає їхнім думкам або 
особистим віруванням. 
Деякі люди починають зневажати своє 

життя віри, тому що їхній розум захоплений 
думками про гроші або славу, або іншими 
земними думками. В інших випадках вони 
старанні у вірі, тому що бажають отримати 
відповідь від Бога, як наприклад божественне 
зцілення або фінансові благословення, але 
їхня пристрасть остигає швидко, коли вони 
не отримують відповідь у той час і спосіб, на 
який вони розраховували. Деякі люди ходять 
на всі збори і служать своїй групі грошима 
і фізично, тому що вони бажають мати 

звання у групі. Але якщо вони не отримують 
бажану посаду, вони перестають ходити на 
збори. Є люди, які активно беруть участь у 
роботі лише коли стають на чолі, але вони не 
співпрацюють і навіть відступають і просто 
спостерігають, коли інші люди очолюють 
якусь роботу. 
Завзяття апостола Павла щодо поширення 

Євангелія ніколи не остигало під час його 
служіння. Навіть коли він не отримував слави 
або фактичного плоду, він не засмучувався. 
Незважаючи на те, що його народ, євреї, 
йшли за ним всюди, намагаючись вбити 
його, а також язичники переслідували його, 
звинувачуючи у тому, що він втручається 
у їхнє ідолопоклонство, він не припиняв 
поширення Євангелія. У церкві, яку він 
заснував, доклавши великих зусиль і труда, 
були випадки порушення подружньої 
вірності, а також інші гріхи серед членів 
громади, що дуже засмучувало його. Деякі 
працівники зрадили його і відійшли, а деякі 

відмовилися від нього, сказавши, що він не 
має права бути апостолом. 
Але Павло не зважав на жодні труднощі. 

Він не втомлювався і не засмучувався. Він не 
нарікав, промовляючи: «Чому я маю долати 
все це? Чому Господь не допомагає мені?» 
Він ніколи не думав так: «Чи довго мені ще 
страждати?» або «Я більше не можу цього 
витримувати». 
Навіть після того, як його майже до смерті 

не побили камінням, він пішов в інше місце 
свого служіння одразу після того, як до нього 
повернулася свідомість. Навіть після побиття, 
вкритий кров’ю, ув’язнений, він прославляв 
Бога голосно, так що його голос чули всі 
в’язні. Навіть коли він був в ув’язненні і не міг 
вільно ходити і проповідувати, він посилав 
листи у кожну церкву, щоб знову підтримати 
віру лідерів і віруючих. Сподіваюсь, ваша 
пристрасть до Господа буде визнана Богом 
як істинна і незмінна, як палкість апостола 
Павла. 

Чи ваша палкість незмінно істинна?

 

Щоб ваша палкість була незмінною, ви 
повинні ніколи не забувати благодать, яку 
отримали від Бога. Апостол Павло був 
настільки пристрасним у виконанні своїх 
обов’язків через благодать, яка спасла таку 
людину як він, тому що він сам вважав себе 
найбільшим з усіх грішників. 

Він все життя жив з таким ставленням: «Я 
такий вдячний за благодать, яка спасла мене. 
Я переслідував Господа, а тепер яку велику 
благодать дав мені Господь – бути апостолом! 
Чи міг я отримати такий дорогоцінний 
обов’язок поширювати ім’я Господа?» Хоча 
він страждав від тяжких випробувань і 
переслідувань, він вважав своїм обов’язком 
поширювати Євангеліє і робив для цього все 
можливе. 
Коли ви працюєте вірно, маючи вдячність за 

Божу благодать, ви не бажатимете звеличення 
або винагород за гарно виконану роботу. Хоча 

ви пожертвували собою і присвятили себе, 
благодать Бога, дана вам, набагато більша, 
ніж те, що ви можете дати Богові. 
Але найбільшою благодаттю з усіх , 

отриманих вами, є благодать спасіння. 
Особливо тепер, коли світ сповнений гріхів, і 
навіть якщо ви почули Євангеліє і прийняли 
Господа, і хоча ви відчуваєте, що ви розумієте 
волю Бога дуже ясно і відчуваєте багато 
могутніх справ, все рівно важко триматися 
своєї віри. Я спонукаю вас викарбувати 
цю благодать ще глибше, щоб день за днем 
ставати ще палкішими. 

Чи ваша палкість походить від 
вдячност і  за  Божу  благодать 
спасіння?

ПИТАННЯ 1

ПИТАННЯ 2 

ПИТАННЯ 3
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Я почала відвідувати Церкву Манмін Гванчжу, 
коли мої діти привели мене туди у січні 2010 року. 
Оскільки я вірю у Бога-Творця, я маю гарне здоров’я 
і не хворію, хоча мені 79 років. 
Після того, як я почала прикладати солодку 

воду Муану (Книга Вихід 15:25) на обличчя, 
вікові плями зникли і люди почали говорити, що 
зовнішньо я стала виглядати набагато молодшою. 
Перед тим, як я прийшла у церкву, я відчувала 
біль в усьому тілі через важку сільську працю і 
приймала голкотерапію. Коли у мене боліли коліна, 
я ходила у лікарню і лікарі говорили мені, що 
необхідна операція. Однак, коли я почала ходити у 
церкву, всі симптоми зникли! 
Навесні 2012 року я зцілилася від ревматоїдного 

артриту. Я відчувала біль, коли лише торкалася 
свого тіла, і всі суглоби боліли так, ніби хтось 
колов мене ножем. Мої руки були паралізовані, так 
що я не могла їх піднімати, я також не могли сама 
ходити у туалет. Я лежала у ліжку. Коли я почала 
слухати проповіді у церкві, я молилася: «Бог може 
відкривати очі сліпим і воскрешати мертвих. Я 
також хочу отримати зцілення». Спираючись на 
палицю, я приїхала у Сеул на Збори божественного 
зцілення у Молитовний центр Манмін. Я 
відвідувала збори протягом 12 днів, отримала віру 
згори, і мені день за днем ставало краще. Зрештою 
я відкинула палицю і повернулася додому. 
У червні 2014 року зі мною сталося дещо 

дивовижне. Всі члени моєї церкви читали Біблію, і 
я хотіла до них приєднатися. Коли я читала Біблію 
за допомогою збільшувальних лінз, все ставало 
таким яскравим, ніби мені ліхтарем світили прямо 
в очі. Я подумала, що мій зір покращується. Як я 

і думала, мій зір почав поліпшуватися, і я почала 
читати Біблію і щотижневий церковний бюлетень 
без лінз. Я навіть змогла протягнути нитку у голку. 
Алілуя! 
Я живу сама, займаюсь сільським господарством 

у Санчан, провінції Джеонбук. Деякі люди 
питають мене, чи я не почуваюся самотньою, але я 
відповідаю: «Бог живий, і у мене є ВХМ. Чи можу я 
бути самотньою?»
Я не можу ходити у церкву у будні, тому що 

Церква Манмін Гванчжу знаходиться далеко від 
мене, але я можу брати участь у Молитовних зборах 
Даниїла та інших богослужіннях через ВХМ. Мені 
дуже подобаються програми ВХМ.
По середах я мию волосся і перевдягаюся 

після роботи. Я проводжу богослужіння, наче я 
знаходжусь у церкві. Я також долучаюся до нічного 
служіння по п’ятницях з 11 вечора до 4 ранку, 
прославляючи і танцюючи перед Богом. Я дуже 
щаслива. 
Я живу з надією на небеса і повноту Святого 

Духа, тому що мені більше не треба ходити у 
лікарню, я слухаю Боже Слово і отримую молитву 
старшого пастора доктора Джерок Лі весь час через 
ВХМ. Я говорю друзям у своєму місті: «Подивіться 
на мене. Мені не потрібні ліки, я не хворію відколи 
повірила в Бога!» Я нічого не зробила для Нього, 
але Бог дав мені багато благословень. Я дякую 
Йому за все. 

Я мешкаю у місті на 
сході Непалу. З 15 років 
у мене була проблема. 
Коли я торкався речей, 
я відчував оніміння. Я 
не міг нічого відчувати. 

На моїй руках і ногах сформувалися шрами. Я 
не міг навіть рухати пальцями. 
У мене діагностували проказу. Зустрівшись 

із сумною і несподіваною реальністю, я 
впав у відчай і скептично думав про своє 
життя. «Чому це сталося зі мною?» Оскільки 
фізичний біль посилювався, психічний біль 
також надто турбував мене. 
Звичайно, я не міг зустрічатися на вулиці 

з людьми і навіть не міг прийняти те, яким 
я був. Жодні ліки не могли вилікувати мою 
хворобу, і це привело мене у глибокий відчай. 
З часом мій брат Сімон Бузел, який ходив 

у Церкву Манмін Непал, розповів мені про 
Центральну Церкву Манмін. Він сказав, що 
коли люди отримували молитву з хусткою, 
над якою помолився доктор Джерок Лі, 
старший пастор Центральної Церкви Манмін, 
вони зцілювалися від своїх хвороб. Він 
також додав, що преподобна Гісун Лі, пастор 

Всесвітнього керівництва із Центральної 
Церкви, приїде у Церкву Манмін Непал і 
проведе збори зцілення з хусткою (Книга Дії 
19:11-12). 
Маючи надію і палке бажання, я хотів 

прийти і зцілитися. За допомогою свого 
пристарілого батька я поїхав у Катманду 
на семінар, що проходив 10 і 11 листопада. 
Я також відвідав богослужіння з нагоди 11 
річниці церкви. Я отримав багато благодаті 
і ввечері відвідав Молитовні збори повноти 
Святого Духу. Преподобна Лі помолилася з 

хусткою про кожного присутнього. 
Потім зі мною сталося диво! Мої пальці на 

руках почали рухатися! Вони досі не рухалися, 
незалежно від того, як би я не намагався 
останні 25 років. Біль минув, а також зникли 
рубці! Коли тепер хтось торкається мене, я це 
відчуваю!
Відчувши таке диво, яке Бог явив мені, я 

просто онімів від здивування. Всю славу і 
подяку я складаю Богові, Який прийшов до 
мене з теплим світлом, тоді як я був просто 
ніким, і зцілив мене від страшної прокази! 

Святкова вистава з нагоди святкування 1 річниці Церкви Манмін Непал (зліва) і брат Джей Рам Бузел, який 
отримав зцілення від прокази (справа)

Брат Джей Рам Бузел, 40 років, Церква Манмін Непал

«Бог зцілив мене після 
25 років прокази!»

«Люди говорять, 
що з часом я молодшаю!»

Дияконіса Санок Парк, 79 років, 
Церква Манмін Гванчжу


